
Zápisnica 

zo zasadnutia Výkonného výboru SZTPŠ 

konaného dňa 21. 8. 2017 

 

 

Prítomní:  J. Riapoš, V. Vadovičová, R. Ďurkovič, P. Bílik, M. Čapla,  

 

Ospravedlnení: P. Matiaško 

 

Prizvaní: J. Bezecný 

  

1. Otvorenie 

  

Zasadnutie VV SZTPŠ otvoril a prítomných privítal predseda Ján Riapoš. Skonštatoval, že 

k programu nie sú žiadne pripomienky. Zasadnutie VV SZTPŠ sa bude riadiť podľa programu, 

ktorý bol členom VV SZTPŠ zaslaný v pozvánke.  

 

 

2. Kontrola zápisnice a úloh  

 

Všetky úlohy z predchádzajúceho VV boli splnené. K zápisnici neboli vznesené žiadne 

pripomienky. 

 

3. VZ SZTPŠ 

 

J. Riapoš – podľa upravených stanov musíme zvolávať VZ SZTPŠ raz ročne. Navrhuje termín 13. 

10. (poobede) alebo 14. 10. 2017 (ráno). Treba zistiť, či sú voľne hotely Chopin alebo Lindner. 

Členovia VV musia poslať správu do 15. 9.2017. Je potrebné pripraviť materiály pre kluby. 

 

M. Čapla – je nutné pripraviť návrh na zrušenie členstva v SZTPŠ tým klubom, ktoré už 

dlhodobo nespolupracujú a ani nejavia záujem o spoluprácu s našim zväzom.  

 

J. Riapoš – navrhuje upraviť stanovy SZTPŠ, jednou z úprav je vypustenie bodov 3 a 4 v článku 

13. Takisto nahradiť slovné spojenie predseda KK – kontrolór len predseda KK. A pridať nový 

samostatný bod, v ktorom sa uvedie, že predseda KK plní aj funkciu kontrolóra. 

 

Riapoš dal hlasovať o návrhoch na konanie VZ SZTPŠ a zmenách stanov. 

 

Za: 4  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

4. Rôzne 

 

M. Čapla – žiadosť ŠK Orlík Sliač o členstvo v SZTPŠ. Spĺňajú všetky podmienky. 

 

J. Riapoš – môžeme ho prijať za člena, avšak potvrdiť ho musí VZ SZTPŠ. Dal hlasovať o prijatí 

ŠK Orlík Sliač za člena SZTPŠ. 

 

Za: 4  proti: 0  zdržal sa: 0 



Následne vznikla diskusia ohľadom schvaľovania nových členov do SZTPŠ. VV odporučí VZ, 

aby sa zmenili stanovy v tomto bode a o prijatí opäť rozhodoval VV SZTPŠ ako to bolo 

v minulosti. 

 

P. Bílik – informoval členov VV o prebiehajúcom projekte letných športových kempov Hľadáme 

talenty 2017. V tomto lete sa program rozdelil do 4 týždenných kempov, pričom tri z nich sú 

zamerané na konkrétne športové odvetvie a jeden je multi športový, motivačný. Doposiaľ prebehli 

kempy v stolnom tenise, plávaní a v bocii. Keďže bol o plavecký kemp, ktorý sa konal na prelome 

júla a augusta na Zemplínskej Šírave mimoriadny záujem, bolo umožnené neprijatým záujemcom 

absolvovať doplnkový plavecký kemp na Remate a to v čase, keď tu prebiehal kemp so 

zameraním na bocciu. Toto rozhodnutie sa ukázalo ako veľmi dobré riešenie, ktoré prispelo 

k uspokojeniu záujmu takmer všetkých prihlásených záujemcov o tohtoročné kempy. 

Filozofia zamerania kempov na konkrétne športy sa aj toto leto ukázala ako veľmi potrebná a bude 

prospešné v nej naďalej pokračovať aj v budúcom období.   

 

R. Ďurkovič – veľmi dobrý kemp. Vytvorila sa skupina hráčov, s ktorými sa bude dať 

spolupracovať. Je to však aj otázka klasifikácie. Deti resp. mládež môže byť oklasifikovaná, ale 

ich organizmus je ešte vo vývoji a behom dospievania sa môže stať, že v dospelosti neprejdú 

klasifikáciou.  

 

V. Vadovičová – aj napriek tomu, že by títo mladí športovci neboli v dospelosti oklasifikovaní v 

športe, ktorý doteraz vykonávali, bude dôležité, že už získali potrebné športové návyky a môžu si  

vybrať aj iný druh športu 

 

J. Riapoš – časť športov stráca dych a je nutné ich reštartovať. Pomaly bude dochádzať ku 

generačnej výmene. Niektoré ŠTK nepracujú a ich činnosť nahrádza sekretariát. Do budúcnosti je 

potrebné vzdelávanie a výchova vlastných schopných funkcionárov. Športovci, ktorí ukončia 

kariéru by mali svoje skúsenosti ďalej odovzdávať či už ako tréneri, motivátori alebo ako 

funkcionári. 

 

V. Vadovičová – nemáme skoro žiadne informácie o ZPH 2018. 

 

J. Riapoš – Politická situácia na Kórejskom polostrove je vážna, čo sa zrejme prejavuje aj 

v komunikácii organizátorov s NPV. V septembri bude zasadať štáb. Curling sa už kvalifikoval. 

Dostali sme zatiaľ len 5 miest pre lyžovanie a hokej ešte čaká v októbri kvalifikačný turnaj. Na 

Slovensku začne kampaň v novembri – decembri. Cez leto je mediálny trh zasýtený letnými 

športami. 

 

Na záver J. Riapoš poďakoval všetkým za účasť. 

 

 

Zapísal: M. Čapla 

 

 

Overil:  P. Bílik 

 

 

 



UZNESENIE č. 03/08/2017 

 

VV SZTPŠ 

 

A. Berie na vedomie 

 

a) zápisnicu z 3. 5. 2017 

b) informáciu o príprave konania VZ SZTPŠ 

c) informáciu o projekte Hľadáme talenty 

d) informáciu o stave v jednotlivých športových odvetviach a ŠTK 

 

B. Schvaľuje 

 

a) konanie VZ SZTPŠ 13. alebo 14. 10. 2017 

b) návrh na zmenu stanov v článku 13 – vypustenie bodov 3 a 4 a zmeny ohľadom predsedu 

KK 

c) prijatie ŠK Orlík Sliač za nového člena SZTPŠ 

 

C. Ukladá 

 

a) Odoslať materiál na VZ SZTPŠ členským organizáciám 

 

T: do 1. 9. 2017     Z: M. Čapla 

 

b) Členom VV SZTPŠ vypracovať hodnotiacu správu za svoju činnosť vo VV. 

 

T: do 15. 9. 2017     Z: členovia VV SZTPŠ 

 


